

조선로동당 중앙위원회 제8기 제6차전원회의 Sixth Plenary Meeting of the Eighth Central Committee of the Workers' Party of Korea 朝鲜劳动党第八届中央委员会第六次全体会议



Sp 5446-5451

Fp 5446-5451

조선로동당 중앙위원회 제8기 제6차전원회의가 주체111(2022)년 12월 26일부터 31일까지 조선로동당 중앙위원회 본부에서 진행되었다.

조선로동당 총비서이신 경애하는 **김정은**동지께서 력사적인 보고를 하시였다.

경애하는 **김정은**동지께서는 보고에서 국가경제의 안정적발전을 보장하며 인민생활향상에서 실제적인 변화를 가져오기 위한 제반 과업들을 천명하시였다.

또한 보고에서 경애하는 **김정은**동지께서는 독창적인 당건설사상과 리론에 기초한 5대방향을 우리 당의 새시대 당건설로선으로 책정하시였다.

조선로동당 중앙위원회 제8기 제6차전원회의는 조선혁명의 불변지침인 자주, 자립, 자위의 사상을 철저히 구현하여 우리식 사회주의를 새로운 변혁과 발전으로 줄기차게 견인해나가기 위한 적극적이며 과학적인 정책방향을 확정명시한 력사적인 회의이다.

조선민주주의인민공화국 국가우표발행국은 전원회의의 기본사상을 반영한 우표들을 발행하였다.

100원우표(소형전지): 조선로동당 중앙위원회 제8기 제6차전원회의에서 력사적인 보고를 하시는 경애하는 **김정은**동지

30원우표: 조선로동당 중앙위원회 제8기 제6차전원회의 (1)

30원우표: 조선로동당 중앙위원회 제8기 제6차전원회의 (2)

30원우표: 조선로동당 중앙위원회 제8기 제6차전원회의 (3)

30원우표: 조선로동당 중앙위원회 제8기 제6차전원회의 (4)

30원우표: 조선로동당 중앙위원회 제8기 제6차전원회의 (5)

30원우표: 조선로동당 중앙위원회 제8기 제6차전원회의 (6)

The Sixth Plenary Meeting of the Eighth Central Committee of the WPK was held at the headquarters of the Party Central Committee from December 26 to 31, Juche 111(2022).

The respected Comrade Kim Jong Un, General Secretary of the Workers' Party of Korea, made a historic report.

He indicated all the tasks for ensuring stable development of the national economy and bringing about a substantial change in the improvement of the people's living standard.

The General Secretary in his report defined the five-point orientation based on the unique idea and theory of party building as the WPK's line of party building in the new era.

The Sixth Plenary Meeting of the Eighth Central Committee of the WPK served as the historic meeting that clarified the positive and scientific policy orientation for dynamically leading Korean-style socialism to a fresh change and development by thoroughly applying the idea of independence, self-sustenance and self-reliance in national defence, the invariable guidelines of the Korean revolution.

The State Stamp Bureau of the DPRK has issued stamps reflecting the idea of the plenary meeting.

100 won stamp (Souvenir sheet): The respected Comrade Kim Jong Un making a historic report at the Sixth Plenary Meeting of the Eighth Central Committee of the WPK

30 won stamp: The Sixth Plenary Meeting of the Eighth Central Committee of the WPK (1)

30 won stamp: The Sixth Plenary Meeting of the Eighth Central Committee of the WPK (2)

30 won stamp: The Sixth Plenary Meeting of the Eighth Central Committee of the WPK (3)

30 won stamp: The Sixth Plenary Meeting of the Eighth Central Committee of the WPK (4)

30 won stamp: The Sixth Plenary Meeting of the Eighth Central Committee of the WPK (5)

30 won stamp: The Sixth Plenary Meeting of the Eighth Central Committee of the WPK (6)

朝鲜劳动党第八届中央委员会第六次全体会议于主体111(2022)年12月26日至31日在党中央委员会本部大楼召开。

朝鲜劳动党总书记、敬爱的金正恩同志发表了历史性报告。在报告提出了保障国家经济的稳定发展，在改善人民生活带来实质性变化的各项任务。

敬爱的金正恩同志在全会报告指出把基于独创性建党思想和理论的五大方向确定为我们党新时代党的建设路线。

旨在切实体现朝鲜革命不变指针——自主、自立、自卫的思想，策划确定并提出坚强引领朝鲜式社会主义走向新的变革发展一条路的积极而科学的政策方向的朝鲜劳动党第八届中央委员会第六次全体会议是历史性会议。

朝鲜民主主义人民共和国国家邮票发行局发行了反映全会基本思想的邮票。

100圆邮票(小型张): 敬爱的金正恩同志在朝鲜劳动党第八届中央委员会第六次全体会议上作报告

30圆邮票: 朝鲜劳动党第八届中央委员会第六次全体会议(1)

30圆邮票: 朝鲜劳动党第八届中央委员会第六次全体会议(2)

30圆邮票: 朝鲜劳动党第八届中央委员会第六次全体会议(3)

30圆邮票: 朝鲜劳动党第八届中央委员会第六次全体会议(4)

30圆邮票: 朝鲜劳动党第八届中央委员会第六次全体会议(5)

30圆邮票: 朝鲜劳动党第八届中央委员会第六次全体会议(6)

1. 우 표(6종)

발행부수: 6/30 000(천공), 6/2 000(비천공)



발행부수: 20 000(천공), 1 000(비천공)

발행부수: 2/400

Quantity: 6/30 000 (Perf.), 6/2 000 (Imperf.)

Quantity: 20 000 (Perf.), 1 000 (Imperf.)

Quantity: 2/400

发行数量: 6/30000(有齿), 6/2000(无齿)

发行数量: 20000(有齿), 1000(无齿)

发行数量: 2/400

Order Form 订单

Full name 全名:

Full address 地址:

.....

Stock No. 库存 编号	Division 分类			Unit Price (US \$) 单价	Qty 数量	Amount 合计
5446-5451	Stamps 邮票	Perf. 有齿	Mint 新票	0.27x6		
			Used 旧票	0.27x6		
			FDC 首日封	2.02		
		Imperf. 无齿	Mint 新票	0.54x6		
			Used 旧票	0.54x6		
			FDC 首日封	3.64		
5452	Souvenir sheet 小型张	Perf. 有齿	Mint 新票	0.91		
			Used 旧票	0.91		
			FDC 首日封	1.31		
		Imperf. 无齿	Mint 新票	1.82		
			Used 旧票	1.82		
			FDC 首日封	2.22		
				Total 总计		

☐ Cash ☐ Paypal ☐ Bank remittance
☐ I wish to regularly receive information about the products of Korean stamps and special offers by e-mail.

☐ 现金 ☐ 微信 ☐ 银行转账
☐ 我希望通过电子邮件定期接收有关朝鲜邮票的信息。
.....

To place your orders, please contact us at the following address :

Korea Stamp Corporation
Yonggwang Street, Central District
Pyongyang, DPR Korea

递交订单请联系以下地址 :
朝鲜邮票社
朝鲜民主主义人民共和国
平壤市中区荣光大街

http://www.korstamp.com.kp
Fax: +850-2-381-2100/4410, 4416, 4427
E-mail: stamp@star-co.net.kp
E-mail: stampdealerlink@163.com

(Chinese Branch)
(中国分社)
E-mail: jugwangiang@gmail.com
(Russian Branch)
(俄罗斯分社)

No.: 23088000955